

الشروط والاحكام للملاكمة التايلندية

الشروط والمتطلبات التي يجب توفرها في اللاعبين والملاعب الراغبين في التسجيل في تجارب الأداء أو التصفيات متضمنة العمر :

1. يجب ارتداء الزي الرياضي المناسب.
2. لا يسمح بمشاركة الرياضيين الموقوفين بعقوبة انضباطية.
3. لا يسمح للاعب /ة بالمشاركة في أكثر من تجربة أداء
4. يُسمح بمشاركة الغير سعوديين بشرط ان يحمل اقامة لاتقل عن سنه سارية المفعول وستكون نسبة مشاركة الاجانب هي 12 % من عدد الرياضيين كما يُسمح بمشاركة المواليد وأبناء المواطنة (يعامل المواليد كامواطنين في حال أثبت ذلك)
5. يجب أن يكون اللاعب/ة لائق/ة طبيا مع ضرورة إحضار كشف لا تقل مدة اصداره عن 6 أشهر من تاريخه ولن يسمح لأي شخص بالمشاركة دون كشف طبي وضروره احضاره بيوم إقامة تجارب الأداء.
6. في حال الرياضه مفعلة بالاندية الحكوميه / نادي خاص (نافس) لايد أحضار اللاعب/ة اخضار الكورنيه الخاص به و تمثيل ناديه المسجل بنظام الاداء الرياضي.
7. في حال وجود المسابقة نفسها للشباب والرجال أو للشابات والسيدات يلزم على اللاعب /ة اختيار مسابقة واحدة منهما ولا يمكن المشاركة في كلتا الفئتين.
8. أن يكون المشارك ملم بأنظمة واللوائح الخاص باللعبة
9. أحضار معدات اللعبة الخاصه به .
10. للجنة المنظمة حق استخدام الصور والفيديوهات التي يتم التقاطها خلال دورة الألعاب السعودية 2024 في الحملات الاعلاميه والاعلانية على وسائل الاعلام ، ومنصات التواصل الاجتماعي.
11. يجب ان تتراوح اعمار الرياضيين بين 18 و 40 عاماً كما هو محدد من قبل الاتحاد الدولي للمواي تاي (مواليد سبتمبر 2004 او قبل ذلك)
12. يجب ان يتمتع الرياضيون باللياقة البدنية للمشاركة في الحدث
13. يجب على الرياضيين استيفاء متطلبات فئة الوزن الخاصة، فئات الوزن 54 كجم للسيدات و57 كجم للرجال و75 كجم للرجال.
14. اثبات ان اللاعب ممارس للعبة الملاكمة التايلندية عن طريق شهادة مشاركو او بطاقة اللاعب بالنادي.

شروط السلامة:

1. يوفر الاتحاد الأدوات الرئيسية للمنافسة (خوذة الرأس، حماية الاكواع، حماية الارجل)
2. يوفر الاتحاد الكادر الطبي لتجارب الأداء.
3. يتوجب على اللاعب احضار (حامي المنطقة الحساسة، حامي الاسنان)
4. يجب على المدرب يكون مؤهل لتدريب الملاكمة التايلندية

Requirements and Conditions for Players Wishing to Register for Trials or Qualifications, Including Age:

- 1 . Athletes must wear appropriate sports attire.

2 . Athletes who are suspended due to disciplinary action are not allowed to participate.

3 .Players are not allowed to participate in more than one trials.

4 . Participation is allowed for Saudi nationals, As non-Saudis are allowed to participate provided that they hold a valid residency permit of no less than one year. with foreign participants limited to 12% of the total number of athletes (Non-Saudis born in Saudi Arabia will be treated as Saudi nationals upon verification).

5 . Players must be medically fit and must present a medical report issued within the last six months. No one will be allowed to participate without the medical report, which must be presented on the day of the trials.

6 . If the sport is active in government clubs or private clubs (Nafes), the player must bring their club ID and represent their registered club in the sports performance system.

7 . If the same competition is available for both youth and adults or for young women and adult women, the player must choose one competition as they cannot participate in both categories.

8 . Participants must be familiar with the rules and regulations of the game.

9 . Players must bring their own game equipment.

10. The organizing committee has the right to use photos and videos taken during the Saudi Games 2024 for media and advertising campaigns on media outlets and social media platforms.

11. Athletes must be between 18 and 40 years old as specified by the International Muay Thai Federation. (Born September 2004 or earlier)

12. Athletes must be physically fit to participate in the event.

13. Athletes must meet special weight category requirements. Weight categories: 54 kg for women, 57 kg for men, 75 kg for men

14. Proof that the player is a practitioner of Muay Thai via a participation certificate or club player card

Safety conditions:

2024



1. The Federation provides the main tools for competition (head helmet, elbow protection, and leg protection).
2. The Federation provides medical staff for performance trials
3. The player must bring (a sensitive area protector and a tooth protector)
4. He answers that the coach must be qualified to train Muay Thai